
Komise stavební a územně plánovací a Komise životního prostředí 
Zápis z jednání dne 2.9. 2019  
 
 
Přítomni: Ivo Kurhajec, Arch. Vít Čermák, Martin Lemon, Jan Suchomel, Markéta Pešičková,  
                 Mgr. Lenka Pavelková, Daniel Dvořák 
Nepřítomni: p. Jiří Hůrka 
Hosté: p. Dunaj, p. Semerád 
 
 
 
Komise projednala: 
 

1. Pokácené stromy – zdravotní stav 
    Stavební komise bere na vědomí zprávu o zdravotním stavu pokácených stromů v ulici Čsl. Armády  
    vypracovanou p. Janem Káškem. Navrhuje prověření zdravotního stavu celé aleje a její postupnou  
    rekonstrukci. 
 
2. Horní kasárna - revitalizace 
    Zástupce vlastníka nájemce (pan Semerád, pan Dunaj) seznámili komisi se záměrem revitalizace  
    areálu horních kasáren a způsobem postupu prací. Komise doporučila respektování územního  
    plánu a vypracování konkrétního návrhu. 
 
3. Přívětivá krajina - koncept 
    Komise se seznámila s možností rekultivace krajiny a způsobu využití zemědělské půdy v souladu se  
    zlepšením ŽP. Dále vidí možnost se zapojení do projektu 1000+1 cesta a projekt ,,sázíme  
    stromy´´. Možnost spolupráce s obcí Řež na realizaci komunikace pro pěší mezi Klecany a Řeží. 
 
4. Údržba zeleně 
    Po projednání a debatě v komisi se došlo k závěru, že je třeba údržbu zeleně ve městě zajistit   
    profesionální firmou. Komise doporučuje připravit podklady pro VŘ. 
 
 
 
 
 
 


